
      
Zápis z mimořádného  zasedání zastupitelstva obce

 dne 8.8.2012 od 18.00 hod na OÚ

Přítomno: p. Novotný, p. Krahulec, p. Mikyska, p. Fiala V., p. Šindelář, ing. Kožený, p. Marousek,
p. Just, p. Sedlačík, p. Vojáček
Řídící zasedání: p. Šindelář
Návrhová komise:  ing. Kožený, p. Krahulec, p. Vojáček
Ověřovatelé: p. Marousek, p. Fiala V.
Zapisovatel: pí Musilová

Program:
1) Smlouva o budoucí smlouvě o věcném břemeni k uložení elek. vedení.
2) Schválení uchazečů do domu s chráněnými byty.
3) Řešení kalamitního stavu dešťových vod v lokalitě Sibiř - výstavba druhé etapy dešť. 

kanalizace - Sibiř stará zástavba.
4) Řešení vypouštění dešťových vod v lokalitě Sibiř - stará zástavba.
5) Různé:

a) Rozpočet na okna čp. 465, 466.
b) Objížďka dne 1.9. nebo 8.9.2012.
c) Dodatek č. 15 ke smlouvě s f. AVE Čáslav.

6) Diskuse.
7) Návrh na usnesení.
8) Závěr.

Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo program veřejného mimořádného zasedání zastupitelstva 
obce dne 8.8.2012.

204)  Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se smlouvou o smlouvě budoucí o věcném břemeni 
k uložení elek. vedení k parcele pana Kulky za cenu 1.000,- Kč.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo smlouvu o smlouvě budoucí o uložení 
elek. vedení v parc. 788/2, k.ú. Žleby, pro novostavbu p. Kulky, Havlíčkova ul., s f. ČEZ 
Distribuce za cenu 1.000,- Kč.

205) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se smlouvou o věcném břemeni k uložení elek. vedení, 
v parc. 74/1, 110/1, k.ú. Žleby, novostavbě man. Růžičkových, s f. ČEZ Distribuce za cenu 
1.000,- Kč.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo podpis smlouvy k uložení elek. vedení 
k novostavbě man. Růžičkových s f. ČEZ Distribuce za cenu 1.000,- Kč.

206) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se žádostí pí Novotné na umístění do domu 
s chráněnými byty v č. p. 478.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo žádost paní Novotné o umístění do 
domu s chráněnými byty v č. p. 478.

207) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s návrhem řešení kalamitního stavu dešťových vod 
v lokalitě Sibiř – stará zástavba. Řešením je výstavba druhé etapy dešťové kanalizace.

• Návrh vypsat výběrové řízení na dodavatele stavby dešťové kanalizace Sibiř – stará 
zástavba.
PRO 10



Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo vypsání výběrového řízení na 
dodavatele stavby dešťové kanalizace Sibiř - stará zástavba.

208) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se situací u sl. Navrátilové v ul. V Chalupách.

• Návrh schválit podmínky směřující k odstranění následků sesuvu dle přílohy 
(s výjimkou bodu č. 4, který bude řešen se znalcem oboru geologie) sl. Navrátilové.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo navržené podmínky 
sl. Navrátilové s výjimkou bodu č. 4, který bude řešen až po jednání s pojišťovnou 
a se znalcem oboru geologie. Termín jednání do 30.8.2012.

Paní Fundová - žádost, aby na parcele č. 774/44 nad jejím pozemkem se nestavělo.
Starosta: tuto možnost projednáme s vlastníkem pozemku i geologem.

Paní Holasová - měl být zpracován geologický průzkum pro územně plánovací 
dokumentaci.
Starosta: v době zpracování UPD nebyla povinnost průzkum provádět.

Paní Holasová – svah nad naší budovou byl opět promočen povrchovou vodou.
Starosta: obec připravuje odkanalizování staré zástavby a tímto opatřením by se do 
budoucna mělo předejít podobným nepříjemnostem.

Paní Holasová - v nové zástavbě tam, kde se scházejí dvě cesty - nejvíce vody, zda by to 
nešlo také vyřešit.
Starosta: i v tomto místě počítá projekt s osazením kanalizační vpusti.

Paní Holasová - zda by se nemohly dát pytle s pískem po celém jejich pozemku.
Starosta: s pracovníky obce zajistím další doplnění.

Pan Běhounek - na pole směrem na Horky, vysadit jinou plodinu než kukuřici.
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi a místostarostovi jednat s ZOD Potěhy o změně 
osevního plánu.

Pan Prantl - na svazích, kde došlo k sesuvu jsou vykáceny stromy a keře.
Starosta: samozřejmě i tento zásah může mít vliv na sesuv.

209) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s řešením vypouštění dešťových vod v lokalitě
Sibiř - stará zástavba.
Zastupitelstvo obce ukládá stavební komisi zjistit stav vypouštění dešťových vod 
v ul. Žižkova na Sibiři - místní šetření.

210) Různé:

a) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s informací ohledně oken na bytovce čp. 465, 466 
Žleby.

• Nový rozpočet na výměnu oken za částku 163.283,- Kč včetně DPH.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo nový, upravený rozpočet na 
výměnu oken v bytovce čp. 465, 466 Žleby, v ceně 163 283 Kč vč. DPH.

b) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s plánovanou objížďkou na 1.9.2012 popř. (dle 
počasí) 8.9.2012.
Zastupitelstvo obce ukládá pí Musilové toto vyvěsit na úřední desku.

c) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zápůjčkou kontejnerů od f. Ekokom Praha. 
V důsledku navýšení počtu nádob je třeba schválit dodatek č. 15 s f. AVE CZ na jejich 
vyvážení.



• návrh schválit dodatek č. 15 s f. AVE Čáslav
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo dodatek č. 15 s f. AVE Čáslav.

211) Diskuse:

• Paní Holasová - není funkční dešťová kanalizace v ul. V Chalupách.
Starosta: současně s plánovanou stavbou splaškové kanalizace bude nutné osadit 
i kanalizaci dešťovou, současná je probořena a její čištění není možné.

• Paní Holasová - vytékající pramen ze skály, zda bude sveden do dešťové kanalizace.
Starosta: obec vlastní z minulých let projektovou dokumentaci na rekonstrukci 
silnice v ul. V Chalupách, zjistím zda tento projekt řeší odvod těchto vod.

• Pan Novotný - dříve byl pozván odborník na skálu za domem čp. 272, mohl by 
pomoci i nyní.
Starosta: poptám některou z okolních firem zabývajících se touto problematikou.

• Pan Novotný: domnívám se, že parcela č. 774/44 měla být určena k zalesnění.
Starosta: kontrolou zápisů zasedání ZO jsem zjistil, že takové usnesení nebylo 
přijato.

• Paní Fundová - na parcele nad jejím pozemkem nestavět, vyměnit s jiným 
pozemkem.
Starosta - příští týden se sejdeme na místě se stavebníkem a proberem i tuto 
alternativu.

• Pan Tichý - vyčistit dešťovou kanalizaci v ul. V Chalupách.
Starosta - dešťová kanalizace V Chalupách je po plynofikaci tak poničená, že je 
možné ji jen vybagrovat a osadit novou.

• Pan Novotný - od Smetanů až po pí Navrátilovou je kanalizace ušlapána a kanály 
jsou rozlámány.
Starosta – kanalizační šachty se pokusíme vyčistit s pracovníky obce.
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi a stavební komisi projít ulici V Chalupách.

• Pan Vojáček – domnívám se, že situace na Sibiři bude určitě novým zásahem 
vyřešena.

212) Návrh na usnesení.
PRO 10
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo usnesení zastupitelstva obce ze dne 
8.8.2012.

Skončeno: 19.50 hod.

Zapsala: pí Musilová
Ověřovatelé: p. Fiala V., p. Marousek


